
Algemene ledenvergadering 22-09-2022 

 

Beste Collegeleden, 

Het is al weer sinds de Parade dat we elkaar niet meer gesproken hebben, blij dat we daar 

als College ons hebben laten zien want we hebben er weer een paar nieuwe leden bij. Op 7 

juni (World Food Safety Day) hadden een Webinar gepland met onder andere sprekers van 

de WUR die ons meer gingen vertellen over de algemene ontwikkeling van voedsel 

(waaronder novelfoods). Echter de lancering van BVT bij domein Industrie gooide roet in het 

eten waardoor we 7 juni moesten laten vallen. Extra wrang was dat de op 7 juni geplande 

lancering van het BVT werd uitgesteld toe we alle sprekers al hadden afgezegd.  

Gelukkig dat enkele van deze sprekers van de WUR zich bereid voelden om op 22 

september voor of na het ALV hun verhaal te doen (via teams). Karen Gussow heeft 

toegezegd fysiek een bijdrage te leveren als spreker ( op 7 juni was Karen verhindert).  

Onderwerpen van de sprekers: 

• WUR: de beïnvloeding van het consumentengedrag op de ontwikkeling van 

‘nieuwe’  voedingsmiddelen of de samenstelling daarvan  

• WUR: zijn clean label producten per definitie beter dan die andere voedingsmiddelen 

waar  E nr”s in de ingrediëntendeclaratie zijn vermeld  

• WUR: wat zijn de mogelijke gevaren die ontstaan bij de steeds grotere vraag naar b.v. op 

biologische wijze geproduceerde voedingsmiddelen of welke invloed heeft p-fas en de 

plastic migratie op ons voedsel  

• Karen: hoe we in NL voedselfraude aanpakken en welke rol de NVWA daarin vervult, en 

of en zo ja hoe we anticiperen op de nieuwe situatie in de wereld bijvoorbeeld m.b.t. de 

levensmiddelenstromen die sinds de oorlog in Oekraïne anders lopen 

Opgeven hiervoor kan je via het Leerportaal de link daarvoor zullen we binnenkort met jullie 

delen.  

 

Naast de gebruikelijke agenda van het ALV zoals het verantwoorden van de financiën, 

nieuwe leden, toekomstige activiteiten, nieuws vanuit het bestuur en vanuit de leden zou ik 

heel graag de aandacht willen vragen voor de vraag: “hoe denken we over het College en is 

er toekomst voor het College”?   

Waarom ik hiervoor aandacht vraag heeft deels te maken met een  opmerking die ik kreeg 

op de Parade van een van de Collegeleden. De opmerking was: “het is zomaar rustig rond 

het College er zit geen schwung in, er gebeurd te weinig”. Het vervelende van deze 

opmerking was dat ik niet vreemd stond te kijken van een dergelijke opmerking . Nu kon ik 

als antwoord daarop natuurlijk de voor de hand liggende ‘Coronakaart’ trekken maar dat is 

maar een gedeeltelijke verklaring voor het feit dat het de afgelopen tijd rustig is rond het 

College. Echter de oorzaak zit dieper, en daarom was mijn reactie op de opmerking direct; 

“wat doe je daar zelf aan”? Ik weet het dat is een beetje cru soms moet je zo zijn om het 

probleem bloot te leggen waarmee het Bestuur en dus het College te maken heeft. Het 

ontbreekt namelijk aan ‘handjes’.  Nou over die ‘handjes’ willen we het hebben. Gelukkig 

hebben we onlangs uitbreiding gehad in het Bestuur met de komst van Helen Hoepelman-

Jansen en Frank van den Putte en hebben we voor de voorbereiding van het 100-jarig 

jubileum van het College hulp van een werkgroep. Ook omdat Jan Homma met pensioen is 

gegaan en het feit dat we de kennis ontberen om het College digitaal up to date te krijgen 

hebben we heel erg behoefte aan nog meer verjonging waardoor we ook beter in staat zijn 

om ons te profileren.  Daarom hoop ik jullie te zien op 22 september 2022 want zonder al te 

dramatisch te doen het gaat wel over het al of niet voortbestaan van het College. 

 

Riny Denissen voorzitter College namens het Bestuur.   


